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Spørgsmål nr. S 521 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 15. januar 2020 
 

Til: Beskæftigelsesministeren  

Dato: 7. januar 2020 

Stillet af: 

 

Mads Fuglede (V) 

Mener ministeren, at det hjælper med at bekæmpe de ghettoproblemer, vi 

desværre har omkring de større byer, hvis Ydelseskommissionen kommer 

med anbefalinger til at hæve de sociale ydelser til bl.a. integrations-

ydelsesmodtagere i og omkring København – idet der henvises til, at 

Ydelseskommissionen skal komme med anbefalinger, der bl.a. skal sikre, 

»at borgere og familier i kontanthjælpssystemet, der ikke har andre 

forsørgelsesmuligheder, har en nogenlunde ens levestandard«? 

(Spm. nr. S 521). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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